

日本東丸牌人工配合餌料#0 #1 #2 號車元

JAPONICUS #0 #1 #2 重元

說明:

- 1. 水中安定性佳,微粒子飼料入水後,不會使池水混濁,易被稚魚 ,蝦,蟹苗食用,提高育成率。
- 2. 可代替其它人工飼料及天然餌料,培養出健康之魚,蝦,蟹苗。
- 3. 誘引力極高,營養均衡,可以縮短養殖的時間,降低成本。



主要成份及規格:

粗蛋白質	粗脂肪	水分	灰分	粗纖維
62%†	10%↑	8.0%↓	16%↓	1.5%↓

建議用量:

用法: 將餌料放於濾網中,用海水沖散後即餵食,以每10萬尾苗/TON為基准。

用量:誘引力極高,營養均衡,可以縮短養殖的時間,降低成本。

期 別	Z1~Z4	M1~M4	P1~P6	P7~P14
飼料號碼	#0	#0	#1	#2
用 (PPM/次)量	1 ~ 2	1 ~ 2	2 ~ 4	4 ~ 6
目 別	250 目	250 目	150 目	100 目

包裝:

1公斤/包:20包/箱

English:

- Best stability; the particle of feeding stuff will not muddy water;it is easy to be digested and enhances the growth of performance.
 It can replace the artificial or natural bait; after feeding the larvae of fish, shrimp
- and crab can be very healthy.
- 3. High attraction; balanced nutrition; it shortens the time of cultivation and reduces the cost.

Ingredient & Specification:

FISH MEAL. SHRIMP MEAL. FISH OIL. SOUID MEAL . AMINO ACID. VITAMINS AND MINERALS.

CRUDE PROTEIN	CRUDE FAT	MOISTURE	ASH	CRUDE FIBER
62%↑	10%↑	8.0%↓	16%↓	1.5%↓

Feeding Instruction:

- 1. Put bait in screen net; after flushing it with seawater, feeding can be started Based on 100,000 larvae/ton.
- Using time and frequency can be adjusted based on demand of technician.

STAGES	Z1 ~ Z4	M1 ~ M4	P1 ~ P6	P7 ~ P14
NO.OF FEEDING STUFF	#0	#0	#1	#2
QUANTITY(PPM/TIME)	1 ~ 2	1 ~ 2	2 ~ 4	4 ~ 6
MESH	250 MESH	250 MESH	150 MESH	100 MESH

Package:

1Kg/Pack; 20Packs/Ctn.

PRODUCT # F02500 F02600











